



LA MUNICIPALITÉ DU CANTON DE HEMMINGFORD
THE MUNICIPALITY OF THE TOWNSHIP OF HEMMINGFORD

**AVIS PUBLIC
DE PROMULGATION**

est par la présente donnée,
QUE lors de la session ordinaire du conseil tenue le 4 mai 2020, le conseil a adopté le :

**RÈGLEMENT NO 321-1 , AMENDANT LE RÈGLEMENT NO.321
CONCERNANT LE TRAITEMENT
DES ÉLUS MUNICIPAUX**

Résumé du règlement no.321-1 : Abolition de la rémunération a la participation aux différents comités consultatifs et hausse de la rémunération de base annuelle pour le maire et conseillers.

Un avis de motion a été donné par le conseiller Lucien Bouchard à la séance régulière du 6 avril 2020, un avis public a été publié le 7 avril 2020 , le règlement no.321-1 amende le règlement no.321 a été adopté à la séance régulière du 4 mai 2020. Le règlement no.321-1 est rétroactif en date du 1^{er} janvier 2020.

Une copie de ce règlement est disponible pour consultation au bureau municipal durant les heures d'affaires.

**PUBLIC NOTICE
OF PUBLICATION**

is hereby given,
THAT at the May 4th 2020 regular meeting the council adopted:


**BY-LAW NO. 321-1, AMENDING BY-LAW NO.321
ON THE REMUNERATION OF ELECTED MUNICIPAL OFFICIALS**

Summary of by-law no.321-1: Abolition of the remuneration for participation in the various consulting committees and increase of the annual base remuneration for the mayor and councilors.

A notice of motion was given by Councilor Lucien Bouchard at the regular meeting of April 6th, 2020, a public notice was published on April 7th, 2020 , by-law 321-1 amending by-law 321, was adopted at the regular meeting of May 4th , 2020. The by-law will come into force and be applicable as of January 1st, 2019.

A copy of this by-law is available for consultation at the municipal office during regular office hours.

DONNÉ à Hemmingford le 6 mai 2020 / GIVEN in Hemmingford on May 6th, 2020.


Sylvie Dubuc
Dg et sec.-très.